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Styrelsemöte 210523 

Närvarande – via Teams 

Tobias Jönberg 
Pernilla Berglund 
Anna Lundén 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Jessica Revelj 
Katarina Torstensson 
Sara Johansson 
Roland Östberg 
 
 
 
5:1 Mötet öppnas  
 
5:2 Jessica Revelj och Anna Lundén valdes att justera protokollet. 
 
5:3 Dagordningen godkändes 
 
5:4 Föregående mötesprotokoll, kvarstående punkter. Vårstädning hölls på anläggningen 

den 1/5 med ganska dålig uppslutning. Vi själva var sent ute med informationen och 
just 1/5 är kanske inte den bästa dagen. Beslutades att redan nu sätta datum för 
höstens städdag och gå ut med detta i mycket god tid. Det finns en otydlighet i vad 
och hur många pass (tävlingsfunktionär / städdag) som förväntas av våra medlemmar. 
Tydligare direktiv tas fram, klara att tas i bruk jan 2022. Här diskuterades även någon 
form av ”beting” för de som inte kan vara med på utsatt tid. Vidare beslutades att 
privatryttarmanualen gås igenom och uppdateras. Helen och Katta gör detta och 
presenterar nytt utkast till nästa möte. Helen tar fram mailadresser till de som ska vara 
med i privatgruppen med ordföranden. Tobias får dessa för vidare kontakt. Styrelsens 
befattningsbeskrivning uppdateras, Tobias går igenom filen. 

 
5:5 Rapport från BUS 
 Under våren har BUS hållt ett styrelsemöte. De har även anordnat en käpphästtävling. 

Under april månad sålde de New Body och fick ihop en fin förtjänst på 9500:-.  
BUS hjälper nu till att måla träningsbommar. 
 

5:6 Ekonomisk rapport 
Pernilla B redogjorde i stora drag för klubbens ekonomi som ligger i fas.  
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5:7 Inkomna skrivelser 
 En medlem i föreningen har hört av sig och tycker att informationen om vad det kostar 

att rida på tävlingshinderna är otydligt. Det kostar 150:-/ekipage för 30 min.  
 
5:8 Bidrag 

Vi väntar på de kommunala bidragen som betalas ut inom kort. Vi har ur 
”Ridsportmiljonen” ansökt om 300 000 kr som vi hoppas få. Lokstöden ska ansökas om 
nu.  
 

5:9 Personalsituationen 
 Johanna har fått en liten pojke och är nu föräldraledig. Anna började i april och 

kommer nu att vikariera för Johanna fram till sommaren. Efter sommaren kommer 
hon att jobba på VFK 50% och ha en 50% tjänst för Real-gymnasiet. Wazem börjar 
jobba igen den 24/5 efter att ha varit sjukskriven ytterligare en gång. Han ska då jobba 
25% tillsvidare. Evelina är anställd för att sommarjobba på anläggningen. Pernilla B 
hälsar att Kommunal vill se dokumentation för våra skyddsronder, årshjul samt för de 
riskbedömingar vi gör. De vill även att vi redovisar hur vi jobbar med ensamarbete 
samt arbete för minderåriga. Pernilla B ser till att den dokumentationen kommer till 
Kommunal.  

 
5:10 Corona 
 Vi fortsätter med våra restriktioner kring Corona. Fortfarande har vi färre elever per 

ridgrupp, inga inomhusaktiviteter, lektioner ute i möjligaste mån osv… 
 
 
5:11 Rapporter från  

• Ridskoleverksamheten – En ridskolehäst fick allvarlig kolik (troligen tarmvred) 
och fick tyvärr tas bort. Ytterligaren en häst med allvarlig sårskada. Här finns 
dock en bra prognos. Vi har ersatt den borttagna hästen med en ny men 
behöver komplettera med ytterligare två stycken till hösten. Gärna en häst 
och en ponny. Det nya systemet Hipocrates håller på att implementeras på 
anläggningen. Alla ridskoleelever finns nu inlagda och ska till höstterminen 
startar fått egna inlogg. Privatryttarna och alla tjänster ska vara klara att börja 
användas till den 1/7. Vi har ett bra inflöde på nya elever till hösten. 
Nyhetsbrev går ut nästa vecka.  

• Byggsektionen – Roland undrar hur han går tillväga med mindre inköp till 
anläggningen. Beslutades att dessa mindre inköp kan göras utan godkännade 
från någon annan, men handlar det om större belopp så ska Pernilla B alt 
Tobias J kontaktas. För att det ska bli en enklare kommunikationväg till bygg 
föreslås att ge utrymme på wb-tavla i resp privatstall för att skriva upp sånt 
som behöver åtgärdas. Bygg fixar.  
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• Arenasektionen – Abena Arena blir namnet på vår nya anläggning. Avtal klart. 
Där ingår bland annat att vår personal arbetar i brandade kläder. Även kläder 
till funktionerärer med Abena-tryck på tas fram.  

• Hemsidan – Kontaktuppgifter och förtydligande kring ansvarsområden läggs 
ut på nya styrelsemedlemmar. Helen PL ansvarar.  

• Tävling/ sponsring – nästa hopptävling är v 24 som är en nationell ponny- och 
storhäst-tävling. V 23 lokal dressyrtävling, v 27 dressyrtävling. V 30 nationell 
ponny/häst-tävling igen.  

• Kafeteria – Jessica har varit i kontakt med Emma på Kommunen ang 
registrering av vår drickvattenanläggning, dvs vattenbrunnen. Dessa papper 
ska skrivas på av fastighetsägaren men Pernilla B tror att vi som driver 
anläggningen ska göra detta. Beslutades att Jessica lämnar in dessa papper på 
kontoret till Tobias och Pernilla.  

 
5:12 Arbetet med Trygg och Säker förening 

För certifiering år två krävs 3 dokument. Ulrika har skickat in Barnrättsperspektivet och 
Värdegrund VFK. Pernilla B har skickat in VFK Ledarutveckling och vi väntar på 
återkoppling kring dessa och info om certifiering.  

 
5:13 Övriga frågor 

Malin Alkestrand, som inte kunde vara med på mötet idag, har skickat ett mail med 
lite frågor. Bland annat bör VFK ha ett eget släp för de hästar som ev behöver vård 
eller för tävlingar. Samtliga i styrelsen håller med om detta och Pernilla B fick i uppdrag 
att leta efter ett släp i rimlig prisklass som kan köras med b-körkort. Ulrika meddelade 
att klubben fått inbjudan till utbilning via Riksidrottsförbundet som riktar sig till 
representaner för styrelser den 9/6. Malin Alkestrand och Anna Lundén går den.  
 
Vidare diskuterades behovet av att ha en vaktmästare på anläggningen för diverse 
göromål. Hur skulle en sådan tjänst se ut och vad är vårt behov? Ev kan vi ta in någon 
på timmar tillsvidare? Diskussionen fortsätter 

 
5:14 Nästa möte blir den 13/6 kl 18 via Teams. Mötet avslutas. 
 
 

Växjö 210523    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………. 
Helén Parnéus Lundborg   Jessica Revelj 
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    ………………………………………………………. 
    Anna Lundén 
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